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The article is devoted to the urgent problem of strategic management of a company 
in the context of the digitalization of the economy — the most important issue for any 
organization striving for long-term success and sustainable development. Strategic 
management of corporate business is a qualitatively new stage of its development. 
The issues and features of intellectual support for strategic management of company 
development in the context of the formation of the digital economy are discussed. 
Particular attention is paid to the intellectual approach to solving strategic management 
problems using an intelligent decision support system containing a fuzzy knowledge 
base and an algorithm for logical inference on the rules of the knowledge base.
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новая книга

Зосен А.А., Москалев Д.Е. 

Вторичные средства измерений температуры. 
Поверка и калибровка
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2024

Дается классификация и принцип действия вторичных аналоговых и цифровых средств изме-
рений температуры, а также их нормируемые метрологические характеристики. Описаны 
отличия поверки и калибровки средств измерений. Приводятся требования к средствам 
и условиям поверки, а также зависимости для оценки погрешности поверки (неопределенности 
калибровки) вторичных средств измерений температуры. Изложены принципы измерительного 
и допускового контроля при поверке. Описаны операции поверки аналоговых и цифровых вто-
ричных средств измерений температуры. Учебное пособие может быть полезно специалистам 
в области поверки и калибровки средств измерений температуры.
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